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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:303 Norrbotniabanan

I Sverigebygget, som Alliansen presenterade under 2014, ingick en prövning av 
förutsättningarna för en fortsatt utbyggnad av järnvägen i norra Sverige. 
Trafikverket uppger i dag att alla järnvägsutredningar för att bygga 
Norrbotniabanan mellan Umeå och Luleå är klara.

Med anledning av detta vill jag fråga:

 

Tänker statsrådet verka för att regeringen lämnar förslag om att bygget av 
Norrbotniabanan ska påbörjas under denna mandatperiod?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-14
Besvaras senast
2015-03-25 kl. 12.00


